



GGD GHOR Stuurgroep 'Oplossing 2 (IZB) app.'

Datum: 11 september 2020 13:00

Locatie: Webex

Verslag: [redacted] & [redacted]

Aanwezig:

- [redacted] 5.1.2e GGD Fryslân, voorzitter
- [redacted] 5.1.2e VWS
- [redacted] GGD Utrecht
- [redacted] GGD GHOR Nederland
- [redacted] GGD GHOR Nederland
- [redacted] VWS
- [redacted] VWS
- [redacted] VWS

Afwezig (vakantie)

- [redacted]
- [redacted] GGD Rotterdam Rijnmond

Agenda lid

- [redacted] VWS
- [redacted] VWS

1. Welkom en opening

De voorzitter opent de vergadering om 13.00 uur en heet iedereen welkom.

[redacted] 5.1.2e vervangt [redacted] 5.1.2e vandaag als voorzitter. [redacted] is op vakantie.

2. Verslag 4 september 2020

Vaststellen en actiepunten (die niet op de agenda staan) bespreken

Er zijn geen opmerkingen op het verslag van de vorige keer en deze wordt vastgesteld.

Actie: Vaststellen bemensing GGD tbv ontwikkeltraject ([redacted] / [redacted])

[redacted]: Goede stappen gezet. [redacted] 5.1.2e is aangeschoven omdat hij vanuit GGD GHOR de beheerkant op zich gaat nemen. Deze week ook meerdere keren gesproken over de gebruikerskant – voorstel wordt met [redacted] uitgewerkt. Hierbij de expertgroep blijven benutten. Als tussenschakel een beroep doen op [redacted] / [redacted]. De keuzes m.b.t. techniek liggen bij het team van [redacted] / [redacted].

[redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e neemt afscheid als programmadirecteur en er komt vervanging van meer dan één persoon gekeken ook naar de omvang (realisatie vs afstemming met externe partijen). Hierbij de uitnodiging om bij die gesprekken ook iemand van de GGD aan te laten sluiten om mee te kijken met profielen om tot een juiste combinatie van mensen te komen. Na afloop graag laten weten.

[redacted] 5.1.2e Na vergadering afstemmen.



Actie: *Financiering Oplossing 2 uitwerken/ status claim vaststellen* (■■■■)

■■■■: Wat 5.1.2e hierover tijdens de Kick-Off ook heeft verteld heeft bij de GGD zaken bespoedigd. Contact met ■■■■ om dit verder op te pakken. Formalisatie van de dienstverlening overeenkomt, dat traject loopt.

5.1.2e Gesprek met 5.1.2e om claims aan de VWS kant ook op te lossen.

3. Aanpak en realisatie Oplossing 2 (IZB) app

Stand van zaken omtrent de App bespreken

■■■■: Er is afstemming met de architecten, bouwteam en GGD GHOR Nederland. Aantal ontwerpideeën zijn uitgewisseld; deze week aangepast ontwerp document aan de GGD kant.

5.1.2e kan wat betreft beheer en dreigingsanalyse etc. telefoon verwachten van ■■■■, er komen twee parallelle sporen, de : ook deze week gestart

5.1.2e: Als uit dit traject volgt dat IZB 3.0 nodig blijkt aan de GGD kant, dan is dat wat het is en gaan we dit met elkaar doen. Het gaat niet alleen om een app maar het gaat er ook over om jullie in staat te stellen om een eventuele tweede golf aan te kunnen.

5.1.2e Fijn dat 5.1.2e deze uitspraken doet. DPG raad moet ook meekrijgen hoe de samenwerking met VWS gaat. Fijn om dit mee te nemen en te kunnen laten zien.

4. Bespreken PvA versie 0.93

Bespreken versie 0.93 van het Plan van Aanpak

■■■■: Input die is binnengekomen is verwerkt in de versie van vandaag. Het is nog steeds een document in wording. Opmerkingen huidige versie graag schriftelijk dinsdag a.s. 12.00 doorsturen voor volgende verwerking.

5.1.2e Dit is allemaal papier, jullie zijn ook al begonnen toch?

■■■■: Zeker het bouwteam is al bezig met generieke componenten. Het UX proces is in gang gezet en er wordt bij BCO processen meegekeken. Nog niet gehoord of de interviews/gesprekken met burgers in de wachtrij bij een teststraat uitgewerkt zijn. Dat zal anders begin volgende week verder gaan. Hier wordt bereidheid getoetst voor het invullen van een dergelijk 'dagboek' om de juiste insteek te kunnen kiezen.

■■■■: Bij IZB 3.0 nu al stappen zetten waar het kan en waar we mogelijk al voor kunnen bereiden. Opmerking op PvA op het vlak van sturende risico's; gezien reuring en ontwikkelingen bij app 1 over de juiste grondslag dit mogelijk ook al als risico in het PvA noemen.

■■■■: Het is een risico, maar aan de andere kant ook de hoofdpoging van het spoor Juridisch de onderbouwing voor de wettelijke grondslag te leveren..

5.1.2e Eens met ■■■■. DPIA's op orde, grondslag beschreven, dat moet allemaal grondig gebeuren om ook het andere werk wat we doen niet weg te laten vallen bij publieke opinie op dit stuk. Dreigingsanalyse is hierbij cruciaal voor het vertrouwen.

■■■■: Toevoeging – in de breedste zin uitgaan van wat we moeten doen. Alle trajecten (zoals AP) gaan mogelijk weer lopen.

■■■■: Is van de volgende versie de ambitie een 1.0 versie te maken?

5.1.2e Gevoel creëren om te documenteren en te leren en dat opnieuw gaandeweg het proces weer te



documenteren.

█: Het is een levend document. Er kan zelfs voor gekozen worden om dag van oplevering pas een 1.0 versie te hebben.

5. Rollen Taskforces en Begeleidingscommissie

Wat verwacht de stuurgroep Oplossing 2 van de Taskforces uit het programma RDO en de Begeleidingscie van de Minister?

5.1.2e █: Ik wil bij deze beginnen. Begeleidingscie heeft veel adviezen gegeven, veel die impact hebben gehad maar er is gebleken dat het toch ook ingewikkeld is om in de praktijk mee te werken. Gelukt om deel maatschappij mee te laten kijken en ook als zinvol ervaren. Aanbestedingsgrens lijkt echter te gaan worden overgeschreden, in dat kader ook met de commissie om tafel om dit gesprek te voeren. Met jullie graag praten hoe we dit proces in alle openheid gaan doen, ook met advies vanuit diverse fronten en hoe het een beheersbaar project wordt. Voor de taskforces geldt het hiervoor beschreven minder. Als daar de juiste mensen aan tafel zitten ook goede discussies die bij kunnen dragen.

█: Stand van zaken Oplossing 2 gisteren ook toegelicht bij de Begeleidingscie. Zal volgende week een advies uit volgen.

5.1.2e █: Vandaag pas aangegeven om in gesprek te gaan met commissie over de hoeveelheid adviezen en de gevolgen voor de financiën. Vraag aan █: zou jij na willen gaan hoeveel ruimte de taskforces hebben om dit te doen.

█: Gaat bij secretarissen na wat ze kunnen betekenen voor Oplossing 2 ook gezien de financiën.

5.1.2e █: Als er iets nodig is, laten weten.

6. Rondvraag en sluiting

De voorzitter informeert of er iets voor de rondvraag is.

█: Vraag aan █; telefoongegevens █, per Appje.

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun bijdragen en sluit de vergadering om 13.25 uur.



Actielijst

Nr.	Actie	Wie	Afgehandeld op
1.	Review Plan van Aanpak versie 0.93	Allen	Deadline 15 september (12.00)
2.	Financiering Oplossing 2 uitwerken/ status claim vaststellen	■ ■	Loopt
3.	Nagaan wat Taskforces kunnen betekenen voor Oplossing 2	■	
4.	Plan GGD GHOR updaten en richting ■	■	16/9